

### 聯合書院海外校友回歸團

United College Overseas Alumni Homecoming Tour 28/11/2006 - 6/12/2006

### 歡迎午宴及校園遊

Welcoming Lunch and Campus Tour 28/11/2006



院長馮國培教授向海外校友講解書院最新發展。Professor Fung Kwok Pui, College Head, introducing the college new development to Overseas Alumni.



香港中文大學美東聯合校友會代表致送八千元美金支票予聯合書院，成立獎學金，由院長馮國培教授(右四)、榮譽院務委員陳天機教授(右三)、校友會會長張煊昌博士(右二)及副會長何萬森先生(最右)代表接受。

Representatives from CUHK United College Alumni Association of Greater New York presented a donation cheque of US\$8,000 to United College. Professor Fung Kwok Pui, College Head (fourth from right), Professor Chen Tien Chi, Honorary Fellow (third from right), Dr Thomas H C Cheung, President of United College Alumni Association (second from right) and Mr Ho Man Sum, Vice-President of United College Alumni Association received the cheque.



海外校友參觀岑才生聯合書院校史文物館。從展覽的舊照中見到自己的模樣，校友們份外開心。Overseas Alumni toured around Shum Choi Sang United College Archives. Alumni happily found themselves on old photos in archives.



三十五位聯合海外校友及家人一同參加是次活動。  
35 Overseas Alumni and their families participated in this activity.



海外「光輝聯合人」！  
Glorious United Men and Women from overseas!

海外校友從中大的衛星遙感地面接收站遠眺聯合書院的校園。  
Overseas Alumni viewed the United College campus from the station.



地理與資源管理學系暨香港中文大學太空與地球信息科學研究所所長林輝教授帶領海外校友參觀中大的衛星遙感地面接收站。  
Professor Lin Hui from Department of Geography and Resource Management and Director of Institute of Space and Earth Information Science, CUHK, led our overseas alumni to visit the Satellite Remote Sensing Ground Receiving Station.